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P r o t o k ó ł    Nr   XLVI/2021 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 25 listopada 2021 roku 

 

Zgodnie z artykułem 15zzx ustawy z dnia 02  marca 2020r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i  zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych 

(tekst jednolity Dziennik Ustaw pozycja 374, ze zmianami), sesja RM odbyła się w 

systemie zdalnego trybu obradowania w formie wideokonferencji. 

Do przeprowadzenia obrad wykorzystano nw. oprogramowanie: Microsoft Teams i 

Rada24.pl.   Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1122 
 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady XLVI Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów. 

Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta, Panią Iwonę Kowalczuk- 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Ewę Szelugę – Skarbnika,  Panią Adriannę 

Saganek – Sekretarza Miasta, Radnych, Przewodniczących Zarządów Osiedli  oraz 

mieszkańców miasta, oglądających transmisję obrad. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, 

sprawdził obecność Radnych, poprzez odczytanie listy obecności.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21  

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, 

sprawdził obecność Przewodniczących Zarządów Osiedli, poprzez odczytanie listy 

obecności. 

Stan przewodniczących:    12  

Uczestniczyło w obradach:  7 - nieobecni: przewodnicząca ZO nr 2  

Izabela Duriasz, przewodniczący ZO nr 7 

Tomasz Podsiadlik,  przewodnicząca ZO nr 9 

Joanna Urbanowska, przewodniczący ZO nr 

10 Michał Chmieliński i przewodniczący ZO 

nr 11 Piotr Grabowski.  

 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokołach z XLIV i XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 
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4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym (forma pisemna). 

 

5. Projekty uchwał cz. I: 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów 

- druk nr 1 

 

2/  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 2 

 

6. Analiza i  uchwalenie Wieloletniej Prognozy  Finansowej oraz budżetu 

Gminy Miejskiej  Ciechanów na 2022 rok 

 

1/ w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów 

- druk nr 3 

 

2/ w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok - druk nr 4  

 

7. Analiza funkcjonowania oświaty miejskiej w roku szkolnym 2020/2021 

– druk nr 5 

 

8. Projekty uchwał cz. II: 

 

1/ w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości budynków, lub ich części, w 

których wykonano remont elewacji lub remont elewacji wraz z remontem 

dachu -druk nr 6 

 

2/ w sprawie zmiany  uchwały  nr  261/XXV/2020  Rady Miasta Ciechanów  

z  dnia  24  września 2020 r.  określającej warunki udzielania bonifikat i 

wysokości stawek procentowych przy sprzedaży  komunalnych lokali 

mieszkalnych -druk nr 7 

 

3/ w sprawie zmiany uchwały Nr 389/XLI/2021 Rady Miasta Ciechanów  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku o wyrażeniu zgody na zamianę nieruchomości 

- druk nr 8 

 

4/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy -

druk nr 9 

 

5/ w sprawie przedłużenia realizacji  programu polityki zdrowotnej pn. „Program 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Miejskiej 

Ciechanów na lata 2018-2021”- druk nr 10 
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6/ w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Miejskiej Ciechanów na 2022 

rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust 

3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  i o 

wolontariacie- druk nr 11 

 

7/ w sprawie zmiany uchwały nr 529/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów  w 

sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych dla uczniów oraz określenia ich wysokości -druk nr 12X 

 

8/ w sprawie nadania nazwy parkowi na terenie miasta Ciechanów -druk nr 13 

 

9/ w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ciechanowie -druk nr 14 

 

10/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Zagumienna – Powstańców Wielkopolskich” w Ciechanowie -druk nr 15 

 

11/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Andersa”  

w Ciechanowie -druk nr 16 

 

12/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „PŁOCKA”  

w Ciechanowie -druk nr 17 

 

13/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sońska – Krucza” -druk nr 18 

 

14/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr ewidencyjny 789/1 z obrębu 

10-Śródmieście -druk nr 19 

 

15/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Gostkowska – Prymasa Tysiąclecia”-

druk nr 20 

 

16/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Mławska II”-druk nr 21 

 

17/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola 

nr 5 w Ciechanowie- druk nr 22 

 

9. Interpelacje (forma pisemna).  

10. Wnioski Zarządów Osiedli.  

11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym.  

12.  Zamknięcie obrad Sesji. 
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Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów złożył 

wniosek o włączenie do porządku obrad projektów uchwał: 

 w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet radnych Rady Miasta 

Ciechanów - druk nr 23 

 w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla Przewodniczących 

Zarządów Osiedli na terenie miasta Ciechanów - druk nr 24 

 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ciechanów  

- druk nr 25 

 

Pan Radny Marek Rutowski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu Stanowiska Rady Miasta Ciechanów, dotyczącego wsparcia Polskich służb 

strzegących granicy z Białorusią na druku nr 26. 

Pan Radny odczytał projekt stanowiska. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, 

poinformował, że projekt stanowiska nie był omawiany na komisjach i radni nie mogli 

się z nim wcześniej zapoznać. Poinformował, że propozycje włączenia tego projektu 

do porządku obrad zostanie poddane pod głosowanie. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet 

radnych Rady Miasta Ciechanów - druk nr 23 

 

W trakcie głosowania nastąpiła awaria programu do głosowania  Rada 24. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził 

reasumpcję głosowania. 

 

W wyniku głosowania 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i 6 głosami 

wstrzymującymi się projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości 

diet radnych Rady Miasta Ciechanów - druk nr 23, został wprowadzony do porządku 

obrad. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet 

dla Przewodniczących Zarządów Osiedli na terenie miasta Ciechanów - druk nr 24. 

 

W wyniku głosowania 16 głosami za, bez głosów przeciwnych i 5 głosami 

wstrzymującymi się projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości 

diet dla Przewodniczących Zarządów Osiedli na terenie miasta Ciechanów  

- druk nr 24 został wprowadzony do porządku obrad. 
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Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Ciechanów - druk nr 25. 

 

W wyniku głosowania 16 głosami za, bez głosów przeciwnych i 5 głosami 

wstrzymującymi się projekt uchwały w ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Ciechanów - druk nr 25 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał 

pod głosowanie projekt projektu Stanowiska Rady Miasta Ciechanów, dotyczący 

wsparcia Polskich służb strzegących granicy z Białorusią na druku nr 26. 

Propozycja wprowadzenia do porządku obrad stanowiska została przegłosowana 

imiennie, poprzez odczytanie listy radnych. 

 

Imię i Nazwisko Radnego 

Oddany głos  

za przeciw 
wstrzymujący 

się 

 

Leszczyński Krzysztof  X   

Brzozowski Wiesław  X   

Bayer Andrzej  X   

Czyżewski Andrzej X    

Dąbrowski Zdzisław   X  

Grelik-Grodecka Magdalena  X   

Jankowski Stanisław  X   

Jeziółkowski Michał  X   

Kiszkurno Joanna  X   

Kuciński Robert X    

Kuźma Agnieszka Maria X    

Makijonko Karol  X   

Racki Jerzy X    

Rutkowski Marek X    

Rząsiński Michał  X   

Rzeplińska-Filipowicz Edyta  X   

Smolińska Anna  X   

Smosarska Monika X    

Umiński Robert  X   

Wojciechowski Piotr  X   

Żebrowski Marcin X    

RAZEM 7 13 1   

 

W wyniku głosowania 7 głosami za, 13 głosami przeciwnymi i 1 głosem 

wstrzymującymi się, projekt Stanowiska Rady Miasta Ciechanów, dotyczącego 

wsparcia Polskich służb strzegących granicy z Białorusią na druku nr 26 nie został 

wprowadzony do porządku obrad. 
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Porządek obrad po przyjęciu zaproponowanych przez Pana Krzysztofa 

Leszczyńskiego – Przewodniczącego Rady Miasta Ciechanów projektów 

uchwał przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

 

3. Informacja o protokołach z XLIV i XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym (forma pisemna). 

 

5.Projekty uchwał cz. I: 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów 

- druk nr 1 

 

2/  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 2 

 

6.Analiza i  uchwalenie Wieloletniej Prognozy  Finansowej oraz budżetu Gminy 

Miejskiej  Ciechanów na 2022 rok 

 

1/ w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów 

- druk nr 3 

 

 

2/ w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok - druk nr 4  

 

7.Analiza funkcjonowania oświaty miejskiej w roku szkolnym 2020/2021 

– druk nr 5 

 

8.Projekty uchwał cz. II: 

 

1/ w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości budynków, lub ich części, w 

których wykonano remont elewacji lub remont elewacji wraz z remontem 

dachu -druk nr 6 

 

 

2/ w sprawie zmiany  uchwały  nr  261/XXV/2020  Rady Miasta Ciechanów  

z  dnia  24  września 2020 r.  określającej warunki udzielania bonifikat i 
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wysokości stawek procentowych przy sprzedaży  komunalnych lokali 

mieszkalnych -druk nr 7 

 

3/ w sprawie zmiany uchwały Nr 389/XLI/2021 Rady Miasta Ciechanów  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku o wyrażeniu zgody na zamianę nieruchomości 

- druk nr 8 

 

4/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy -

druk nr 9 

 

5/ w sprawie przedłużenia realizacji  programu polityki zdrowotnej pn. „Program 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Miejskiej 

Ciechanów na lata 2018-2021”- druk nr 10 

 

6/ w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Miejskiej Ciechanów na 2022 

rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust 

3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  i o 

wolontariacie- druk nr 11 

 

7/ w sprawie zmiany uchwały nr 529/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów  w 

sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych dla uczniów oraz określenia ich wysokości -druk nr 12X 

 

8/ w sprawie nadania nazwy parkowi na terenie miasta Ciechanów -druk nr 13 

 

9/ w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ciechanowie -druk nr 14 

 

10/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Zagumienna – Powstańców Wielkopolskich” w Ciechanowie -druk nr 15 

 

11/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Andersa”  

w Ciechanowie -druk nr 16 

 

12/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „PŁOCKA”  

w Ciechanowie -druk nr 17 

 

13/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sońska – Krucza” -druk nr 18 

 

14/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr ewidencyjny 789/1 z obrębu 

10-Śródmieście  

-druk nr 19 
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15/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Gostkowska – Prymasa Tysiąclecia”-

druk nr 20 

 

16/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Mławska II”-druk nr 21 

 

 

17/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola 

nr 5 w Ciechanowie- druk nr 22 

18/ w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet radnych Rady Miasta 

Ciechanów - druk nr 23 

 

19/ w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla Przewodniczących 

Zarządów Osiedli na terenie miasta Ciechanów - druk nr 24 

 

20/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ciechanów - druk nr 

25 

 

 

9. Interpelacje (forma pisemna).  

10. Wnioski Zarządów Osiedli.  

11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła do Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym.  

12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokołach z XLIV i XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołami z poprzednich 

sesji,  które w jego ocenie odzwierciedlają przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

 

Radni przyjęli protokoły bez uwag. 

 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi lub pytania do tego materiału?  

 

Radni przyjęli informację bez uwag. 
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Pkt. 5 Projekty uchwał cz. I 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów- druk nr 1 

 

W trakcie głosowania nastąpiła awaria programu do głosowania  Rada 24. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, 

zarządził reasumpcję głosowania nad projektem uchwały na druku nr 1.  

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 425/XLVI/2021. 

 

2/  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 2 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 426/XLVI/2021. 

 

Pkt 6. Analiza i  uchwalenie Wieloletniej Prognozy  Finansowej oraz budżetu 

Gminy Miejskiej  Ciechanów na 2022 rok 

Prezydent Miasta Pan Krzysztof Kosiński, pokrótce przedstawił projekt budżetu 

Ciechanowa na 2022 rok.  

Poinformował, że na inwestycje przeznaczone będzie blisko 43 mln zł, ruszą nowe 

duże projekty infrastrukturalne w obszarze drogownictwa, ochrony środowiska, 

przedsiębiorczości, edukacji, sportu i kultury. Największą pozycją są wydatki na 

oświatę, które wyniosą 65,8 mln zł.  

Wymienił, że wśród zaplanowanych inwestycji są: budowa wiaduktu pieszo-

rowerowego na Krubinku, odnowienie zabytkowego budynku przy ul. Fabrycznej 2, 

modernizacja ul. Asnyka i ul. Dębowej, rozpoczęcie remontu ulic: Skodowskiej-Curie, 

Rycerskiej, Kmicica, Zagłoby. Nastąpi termomodernizacja Hotelu Olimpijskiego, 

budowa obiektu zaplecza sportowego na miejskim stadionie przy ul. 3 Maja. 

Nadmienił również, że rozpocznie się rewitalizacja zabytkowego młyna przy  

ul. Nadrzecznej oraz budowa „Zielonego Targu” przy ul. Płońskiej. Mają zostać 

stworzone trzy parki kieszonkowe w „Śródmieściu” i na osiedlu „Bloki” oraz ogród 

społeczny przy ul. Augustiańskiej. Nastąpi trzeci etap modernizacji miejskiego 

monitoringu oraz doświetlone będą kolejne przejścia dla pieszych. Wybudowany 

zostanie ciąg pieszo-rowerowy wraz z oświetleniem pomiędzy ul. Tatarską a ul. 

Kopernika oraz ścieżka rowerowa w ul. Powstańców Wielkopolskich. 

Na cmentarzu komunalnym przy ul. Gostkowskiej pojawi się kolumbarium, 

ZAKOŃCZONA zostanie budowa nowego miejskiego przedszkola przy ul. Szwanke. 

Przy Szkole Podstawowej nr 3 powstanie bieżnia lekkoatletyczna oraz 

przeprowadzona będzie renowacja boiska. Podał także, żeWe współpracy z 
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samorządem Mazowsza wybudowany zostanie chodnik w ul. Przasnyskiej oraz ruszy 

pierwszy etap budowy ścieżki rowerowej i chodnika w ul. Mławskiej. 

Zaplanowano również przygotowanie dokumentacji technicznych dla nowych 

inicjatyw władz miasta. Powstaną dokumentacje dla: dalszego rozwoju sieci ścieżek 

rowerowych, budowy zbiornika retencyjnego w Parku Miejskim Jeziorko, 

przedłużenia alei Unii Europejskiej jako drogi obwodowej wraz ze ścieżkami 

rowerowymi do ul. Przasnyskiej i ul. Gruduskiej, przebudowy ul. Fabrycznej wraz ze 

ścieżką rowerową oraz miejscami parkingowymi. We współpracy z SMLW Zamek 

przeprowadzony będzie remont drogi przy bibliotece na ul. Kicińskiego. 

Zmodernizowane zostaną ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 6 i Miejskiego 

Przedszkola nr 8. Nowe oświetlenie pojawi się w ul. Rzeczkowskiej na odcinku  

od McDonald’sa do ul. Św. Antoniego, ul. Willowej, ul. Tatarskiej i ul. Kaczeńców. 

Odnosząc się do planów miejskich spółek stwierdził, że realizowane będą też kolejne 

inwestycje Zakładu Wodociągów i Kanalizacji: budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 

ul. Wiosennej, II etap budowy sieci wodociagowej i kanalizacji sanitarnej w ul. 

Rowerowej, budowa sieci wodociagowej i kanalizacji sanitarnej w ul. Złotej, ul. 

Bursztynowej, ul. Szmaragdowej, ul. Towarowej  

i ul. Sławika (I etap). Kanalizacja sanitarna powstanie też w ulicach: Przyleśnej, 

Hubala i Monte Cassino, a sieć wodociągowa w ul. Żytniej i ul. Długiej  przebudowie 

poddana zostanie magistrala wodociągowa w ul. Prymasa Tysiąclecia. 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej będzie kontynuowało budowę elektrociepłowni 

na biomasę z turbiną parową i budowę trzeciej kogeneracji gazowej w lokalizacji  

uL. Tysiąclecia. Realizacja tych inwestycji ma na celu wykorzystanie Odnawialnych 

Źródeł Energii i ograniczenie wykorzystywania węgla do produkcji ciepła dla 

mieszkańców. Działania PEC mają też umożliwić ograniczenie wpływu dynamicznie 

rosnących kosztów uprawnień do emisji dwutlenku węgla na cenę ciepła w 

Ciechanowie i zwiększyć możliwości wytwarzania energii elektrycznej przez spółkę. 

PEC w przyszłym roku kontynuować będzie również prace związane z modernizacją 

systemu ciepłowniczego w celu ograniczenia strat ciepła na przesyle, w tym 

planowana jest przebudowa odcinka magistarli ciepłowniczej na sieć preizolowaną  

w ul. Sikorskiego oraz budowa sieci między ul Mazowiecką a ul. Tysiąclecia.  

W nadchodzącym roku PEC ma w planach przyłączenie kolejnych 13 budynków do 

sieci ciepłowniczej.  

Z kolei Towarzystwo Budownictwa Społecznego zamierza rozpocząć budowę dwóch 

budynków wielorodzinnych przy ul. Powstańców Wielkopolskich, które łącznie będą 

liczyły 100 mieszkań.  

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych przeprowadzi modernizację schroniska dla 

bezdomnych zwierząt w Pawłowie. 

Prezydent poinformował, że z uwagi na zmiany podatkowe procedowane przez rząd i 

parlament o ponad 4,3 mln zł w stosunku do 2021 roku, spadną wpływy miasta z 

podatku dochodowego od osób fizycznych. Z powodu wzrostu kosztów mediów 

(energia, gaz, ciepło), podniesienia minimalnego wynagrodzenia czy dodatkowych 
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obciążeń podatkowych dla pracodawców wzrosną wydatki bieżące dla wszystkich 

jednostek miejskich o 4,4 mln zł.  

Pogłębia się różnica w finansowaniu oświaty. Subwencja z budżetu państwa rośnie 

zaledwie o 1,7 mln zł, a wydatki w tym obszarze muszą być zwiększone o 7 mln zł, 

które pokryje samodzielnie miasto. Zaplanowano większe dochody z tytułu sprzedaży 

nieruchomości z powodu planowanej finalizacji sprzedaży mieszkańcom lokali 

komunalnych z bonifikatami. Z tego tytułu do budżetu miasta ma wpłynąć w 2022 

roku 5 mln zł. 

Podkreślił , że budżet na 2022 rok, jest budżetem optymalnym.  

 

Pan Prezydent Krzysztof Kosiński poprosił Radnych o poparcie projektów: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Budżetu na 2022 rok.  

 

 

Prezydenta Miasta zawnioskował o wprowadzenie autopoprawek do: projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów - druk nr 3 i 

projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok - druk nr 4, które 

były omawiane na posiedzeniu komisji.     

 

 

Pan Radny Michał Rząsiński - wiceprzewodniczący RM, odczytał Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 3.h./2/82021 z dnia 18 listopada 

2021 roku, w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 

Ciechanów projekcie uchwały o Wieloletniej prognozie finansowej.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Radny Michał Jeziółkowski - wiceprzewodniczący RM, odczytał Uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 3.c./3/2021 z dnia 18 

listopada 2021 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Prezydenta 

Miasta Ciechanów projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok oraz o możliwości 

sfinansowania deficytu.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Radny Wiesław Brzozowski - przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu przedstawił opinię komisji.  

„Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, działająca na podstawie 

uchwały Rady Miasta Ciechanów, w sprawie trybu prac nad uchwaleniem uchwały 

budżetowej jednogłośnie wydała pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu na 

2022 rok.  

Projekt budżetu przedłożony przez Pana Prezydenta zakłada dochody 

na poziomie 209 mln 337 tys. zł. Po stronie dochodów następuje wzrost planu 

subwencji oświatowej na 2022 rok o kwotę 1,7 mln zł. Natomiast wydatki na oświatę 

wzrastają o 7 mln zł. Taka sytuacja, niestety, ma miejsce od lat. Polskie państwo nie 

wywiązuje się nawet w minimalnym zakresie z finansowania oświaty. 
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Niewystarczające finansowanie oświaty przez budżet państwa powoduje, że miasto 

musi ze swoich dochodów pokrywać wydatki na ten cel. Co roku, to coraz wyższe 

kwoty.  O te 7 mln zł można byłoby zwiększyć pulę wydatków na inwestycje. 

Przy konstruowaniu budżetu na nowy rok, Prezydent ujął najważniejsze 

priorytety. Dlatego też, wydaje się bardzo dobrym kierunkiem dalsze prowadzenie 

miejskich inwestycji, które poprawiają jakość przestrzeni miejskiej  dla naszych 

mieszkańców i jednocześnie pomogą firmom w utrzymaniu miejsc pracy oraz 

zachowaniu płynności finansowej.  

Wydatki na 2022 rok oszacowano na poziomie 244 mln 656 tys. zł. Analizując 

stronę wydatkową w porównaniu do budżetu obecnego roku wynika, iż wydatki 

bieżące ujęte w projekcie są niższe i wynika to z przeniesienia z MOPSu do ZUSu 

realizacji programu 500+.  

Udział wydatków majątkowych w wydatkach ogółem wynosi aż 17,5 %. W 

projekcie 2021 r. było to 8 %.  Z wystąpienia Pana prezydenta na komisji wynika, iż 

pula środków na inwestycje będzie jeszcze wzrastała, m.in. o zadania z budżetu 

obywatelskiego. Z kolei, środki finansowe pozyskane do budżetu miasta na zadania 

inwestycyjne, będą pomniejszały wysokość planowanych do emisji obligacji.  

Analizując projektu budżetu można wywnioskować, iż proponowany budżet 

na 2022 rok, zapewnia prowadzenie wszystkich nałożonych na miasto zadań.  

Spłaty, przypadające na 2022 rok zaciągniętego w latach poprzednich zadłużenia 

wyniosą 6 mln 446 tys. zł. Wskaźnik spłaty zobowiązań znajduje się na bezpiecznym 

poziomie i wynosi 5,2%, przy dopuszczalnym limicie 13,85 %.  

Pozytywna opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projekcie budżetu potwierdzają, 

że sytuacja finansowa miasta pozwala na jego uchwalenie w świetle obowiązujących 

przepisów. 

Podczas obrad Komisji Pan Prezydent udzielił szczegółowych wyjaśnień oraz 

odpowiedział  na wszystkie zadane pytania. 

Nie pojawiły się żadne wnioski formalne, wprowadzające zmiany po stronie 

wydatków z jednoczesnym wskazaniem źródeł ich finansowania.  

W związku z powyższym, Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie, pozytywnie opiniuje zaproponowany budżet na 2022 rok.”  

 

W imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego stanowisko  

w sprawie projektu budżetu Gminy Miejskiej Ciechanów na 2022 rok  przedstawił 

Radny Pan Piotr Wojciechowski: 

 

„Projektując dwa najważniejsze dla miasta dokumenty, czyli budżet i 

Wieloletnią Prognozę Finansową widzimy, że Prezydent Ciechanowa kierował się 

zasadami polityki długofalowej. Lista zadań inwestycyjnych jest długa, wymagająca, 

ale jednocześnie zdeterminowana i uwarunkowana skutecznym aplikowaniem o 

dofinansowania zewnętrzne. To budżet wychodzący naprzeciwko oczekiwaniom 

mieszkańców. To budżet nadspodziewanie dobry w bardzo niespokojnym 

gospodarczo czasie. To budżet, który jest wyzwaniem dla prezydenta i jego 

współpracowników, to w końcu budżet spełniający wiele zgłaszanych w ostatnich 

latach przez nas radnych postulatów. 
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 Nowa perspektywa unijna na lata 2021-2027, choć już jesteśmy w jej trakcie, 

to niestety znajduje się jeszcze w fazie projektowania przez rząd. Sprawia to, że nie 

było podstaw, aby zapisać je jako źródło finansowania zadań z nowej perspektywy.  

Wszyscy wiemy, jak ważne są to środki, bo dają szansę na dalszy rozwój naszego 

miasta, wymagają również zagwarantowania wkładu własnego. Dzięki stabilnej 

sytuacji finansowej miasta dotychczas nie mieliśmy problemów z  pozyskiwaniem 

funduszy europejskich. Liczymy, że te wcześniejsze doświadczenia pomogą w 

pozyskiwaniu nowego dofinansowania.  

Powodzenie realizacji budżetu zależy od pomyślnego spływu przyznanych 

dotacji, subwencji, a także wpływów z podatków oraz stabilnej sytuacji finansowej 

podmiotów gospodarczych, działających na terenie naszego miasta, których sytuacja 

może stawać się coraz trudniejsza z uwagi na rosnącą inflację czy koszty 

zatrudnienia.  

Naszym zdaniem dobrym posunięciem jest, to o czym mówił Pan Prezydent 

na komisji rozwoju gospodarczego i budżetu, czyli rozpisanie przetargów już teraz, w 

listopadzie i grudniu, bo daje to szansę uzyskania niższej ceny i przygotowanie 

harmonogramu inwestycji dogodnie do cyklu procesu budowlanego. 

To, co nas martwi, to fakt, że od kliku lat obserwujemy niepokojącą tendencję 

szybszego tempa wzrostu wydatków bieżących niż dochodów bieżących. W latach 

2019 i 2020 zmieniono przepisy w zakresie podatku dochodowego od osób 

fizycznych, a to jest podstawowe źródło naszych dochodów bieżących. Do tego 

dołożył się kryzys gospodarczy w związku z epidemią Covid-19. Ta dysproporcja się 

pogłębia – samorządy są odgórnie zmuszane do ponoszenia większych kosztów 

bieżących.  Kolejny rok dokładamy do oświaty, bo środki z budżetu państwa 

przyznane na ten cel są niewystarczające. Rośnie najniższe wynagrodzenie oraz 

rośnie też inflacja, a co za tym idzie rośnie strona wydatków bieżących. Najbardziej 

widoczne jest to na wydatkach na oświatę. Mimo apeli środowiska samorządowego, 

rząd nie zwiększył procentowego udziału samorządów we wpływach z PIT. Nie 

wprowadził też zwolnień dla samorządów w podatku VAT. Teraz wygląda to tak, że 

im więcej inwestycji realizujemy w Ciechanowie, tym większy podatek VAT, 

odprowadzamy jako miasto, bezpośrednio do budżetu państwa.  

Przy konstruowaniu projekt budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej 

widać, iż starano się, aby priorytetem było efektywne gospodarowanie dostępnymi 

środkami, monitorowanie wysokości dochodów i wydatków bieżących.   

Należy zrobić wszystko, aby założenia zawarte na 2022 rok w budżecie 

naszego miasta, przyniosły zamierzone efekty oraz służyły mieszkańcom”. 

Klub Radnych PSL zagłosuje za projektem uchwały budżetowej Miasta Ciechanów 

na 2022 rok.”  

 

Głos zabrał Pan Radny Michał Jeziółkowski - wiceprzewodniczący RM, 

który  w swoim wystąpieniu wyraził zadowolenie z listopadowego terminu przyjęcia 

uchwały budżetowej, Jest to budżet dobrej kontynuacji,  w którym zawarta jest wizja 

i spójność z budżetami z lat poprzednich. Zwrócił także uwagę na realizowane, jak 

też planowane do realizacji, inwestycje miejskie. Inwestycje zawarte w budżecie 

pochodzą z różnych obszarów. Ważne jest pozyskiwanie środków zewnętrznych, a  

miasto jest skutecznym podmiotem w tym zakresie. Pan Radny przytoczył zawarte 
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w budżecie zaplanowane do realizacji inwestycje miejskie. Wyraził przekonanie, że 

założenia przyszłorocznego budżetu są realne i zostaną zrealizowane.    

 

Pani Radna Joanna Kiszkurno  w swojej wypowiedzi zwróciła uwagę na    

 zawarte w projekcie budżetu miasta inwestycje polegające na renowacji naszych 

ciechanowskich zabytków.  

Przypomniała, że w latach ubiegłych i roku bieżącym  udało się odnowić 

kamienicę Pianki przy ul Warszawskiej, Krzywą Halę, wieżę ciśnień, czy 

przeprowadzić termomodernizację siedmiu budynków mieszkalnych na osiedlu 

„Bloki”. Są to zadania dostrzegane także poza granicami naszego miasta. Dodała, 

że Ciechanowska „Krzywa Hala” znalazła się wśród najlepszych renowacji 

zabytków na Mazowszu. Inwestycja zdobyła drugą nagrodę w konkursie na 

renowację roku, organizowanym przez Samorząd Województwa Mazowieckiego, 

zaś  wieża ciśnień po remoncie i budowie Parku Nauki Torus została ogłoszona 

inwestycją wnoszącą największy wkład dla gospodarki, regionu i mieszkańców. To 

werdykt Rady Konsultacyjnej plebiscytu, Top Inwestycji Komunalnych, czyli 

ogólnopolskiego konkursu Portalu Samorządowego. 

W przyszłym roku zaplanowano renowację zabytkowego budynku przy  

ul. Fabrycznej 2. Na parterze umiejscowiony będzie bar mleczny, natomiast górną 

kondygnację zajmą organizacje pozarządowe związane z przeciwdziałaniem 

uzależnieniom i problemom społecznym. 

Na rok 2022 miasto planuje rozpoczęcie rewitalizacji zabytkowego młyna 

przy ul. Nadrzecznej.  

Jest to widoczna, konsekwentna polityka miasta w dążeniu do ratowania 

zabytków i tworzenia z nich miejsc spotkań, integracji lokalnej społeczności. 

Realizowane są inwestycje z zakresu rewitalizacji i nadawania nowych funkcji 

obiektom, które przez lata niszczały.  

Głos zabrał Pan Radny Robert Umiński, który odniósł się do planowanych 

na 2022 rok inwestycji. Obszernie omówił planowane do odnowienia targowiska 

przy ul. Płońskiej. Poinformowała, że zostanie wybudowany budynek handlowo - 

usługowy o powierzchni  1800 m2 , a  targowisko będzie miało charakter 

ekologiczny. Poza nasadzeniem drzew zostanie wykonany zielony dach a budynek 

zasili energia słoneczna. Planowane jest także oddanie nowobudowanych 

stanowisk handlowych w dzierżawę przedsiębiorcom na pierwsze trzy lata za  

„symboliczną złotówkę” za m2. 

 

Pani Radna Magdalena Grelik-Grodecka, odnosząc się do projektu budżetu miasta 

na 2022 rok zwróciła szczególną uwagę na działania związane z ochroną środowiska i 

ekologią, które są  bardzo pozytywnie postrzegane  przez mieszkańców a jednocześnie 

przyczyniają się do  poprawy komfortu ich życia.  Wiadomym jest, że roślinność miejska 

zwiększa walory estetyczne miasta a kompozycje i dobór gatunków roślin wpływają 

korzystnie na wygląd przestrzeni publicznej. Zwarte tereny zielone to miejsca wypoczynku i 

rekreacji, z których coraz częściej i chętniej korzystają nasi mieszkańcy. Niemniej jednak 

zieleń miejska oprócz funkcji społecznych i estetycznych, w dobie zmian klimatycznych i 

zanieczyszczenia środowiska, pełni przede wszystkim ważne funkcje ekologiczne.  
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I tak w nowo stworzonym  parku miejskim przy ul. Augustiańskiej, który jeszcze 

dzisiaj otrzyma  swoją nazwę, powstanie ekologiczny Ogród Społeczny.  

Ogród, użytkowany przez wszystkich mieszkańców Ciechanowa, będzie stanowił przyjazną 

przestrzeń, służącą nie tylko jako miejsce spotkań, integracji lokalnej społeczności, ale 

również będzie  służyć celom edukacyjnym.  

Ogrody społeczne cieszą się  coraz większą popularnością ponieważ zapracowani 

mieszkańcy miast, potrzebują oddechu i  kontaktu z  naturą, a uczestnictwo 

w porządkowaniu i utrzymaniu ogrodów społecznych sprawi, że  bardziej zaangażują się 

w sprawy lokalne i będą mieli realny wpływ na otaczające ich  środowisko. Ogrody 

to również doskonały sposób na spędzenie czasu z rodziną. 

Na uwagę zasługują również ujęte w projekcie budżetu nowe parki kieszonkowe np. 

na osiedlu „Bloki”, czyli niedużej wielkości ogólnodostępne parki, które stanowią optymalny 

sposób na wprowadzenie zieleni w miejską zabudowę, poprawiając przy tym jakość życia 

lokalnej społeczności. Parki kieszonkowe są dla mieszkańców schronieniem przed zgiełkiem 

miasta, miejscem gdzie można się zrelaksować w otoczeniu natury.  

Zapewne niezmiernie ucieszą mieszkańców, nie tylko osiedla Aleksandrówka, ale 

również całego miasta, plany dotyczące przygotowania dokumentacji technicznej budowy 

zbiornika na deszczówkę w Parku Miejskim Jeziorko. Przywrócenie tam zbiornika wodnego i 

uporządkowanie terenu, będzie stanowiło dopełnienie przestrzeni nowego parku, który jest 

niezwykle atrakcyjny dla mieszkańców miasta. Park ten jest terenem wypoczynku, rekreacji i 

zabaw wielu ciechanowian, miejscem spotkań międzypokoleniowych. 

 Również w roku 2022 miasto zaplanowało konkurs architektoniczny, mający na celu 

opracowanie koncepcji zagospodarowania placu Jana Pawła II. Bez wątpienia 

odbetonowanie i zazielenienie rynku jest tą inwestycją, która może zmienić oblicze naszego 

miasta. Powrót parkowej zieleni do centrum miasta  poprawi zarówno walory estetyczne 

placu, jak i przyczyni się do stworzenia nowej przestrzeni dla mieszkańców. 

 

Głos zabrał Pan Radny Stanisław Jankowski , który odniósł się do zagadnień 

związanych z Budżetem Obywatelskim. Cieszy się on coraz większą popularnością, 

rośnie zaangażowanie naszych mieszkańców. Istotnym  również jest fakt, że coraz 

więcej projektów ma wymiar ekologiczny.  

W bieżącym budżecie, do realizacji zostało przeznaczonych 18 zadań, większość z 

nich została już zrealizowana, mimo, że został przesunięty termin wyboru projektów i 

ich wprowadzenia do budżetu Ciechanowa.  

Pan Radny zachęcał mieszkańców do zgłaszania projektów do Ciechanowskiego 

Budżetu Obywatelskiego na rok 2022.   

Głos zabrał Pan Radny Zdzisław Dąbrowski  - wiceprzewodniczący RM, 

który w swoim wystąpieniu zwrócił uwagę na uwzględnienie w budżecie na 2022 

rok, różnorodnych potrzeb mieszkańców, które przyniosą pozytywne efekty w 

przyszłości. Budżet umożliwia bezpieczne funkcjonowanie samorządu miejskiego. 
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Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filpowicz odniosła się do inwestycji 

realizowaneych i planowanych do realizacji przez miejskie Spółki.  

Jak stwierdziła spółki prężnie inwestują każdego roku. To dodatkowe dziesiątki 

milionów złotych, które powodują lepszą jakość świadczonych usług publicznych z 

korzyścią dla naszych mieszkańców. 

Zakład Wodociągowych i Kanalizacji zaplanowanł realizację kolejnych inwestycji, 

takich jak: budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Hubala, Przyleśnej, 

Ł.Cieplińskiego, Monte Cassino, Wiosennej, budowa sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w ul. Złotej, Bursztynowej, Szmaragdowej, II etap budowy tej sieci i 

kanalizacji w ul. Rowerowej; a także w ul. Towarowej, jak i Sławika (I etap), w ul. 

Biegasa, Okrzei, Wyzwolenia, Spółdzielczej oraz sieć wodociągowa w ul. Żytniej i 

Długiej. Przebudowie ma zostać też poddana magistrala wodociągowa w ul. Prymasa 

Tysiąclecia. 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej zaplanowało kontynuację budowy 

elektrociepłowni na biomasę z turbiną parową i budowę trzeciej kogeneracji gazowej, 

tym razem w lokalizacji ul. Tysiąclecia. Realizacja tych inwestycji ma na celu 

wykorzystanie Odnawialnych Źródeł Energii i ograniczenie wykorzystywania węgla 

do produkcji ciepła dla mieszkańców, co wpłynie pozytywnie na otaczające nas 

środowisko. Działania te mają też umożliwić ograniczenie wpływu niezależnych od 

nas, ale dynamicznie rosnących kosztów uprawnień do emisji CO2, co obecnie 

znacznie podwyższa cenę ciepła w Ciechanowie, jak i zwiększyć możliwości 

wytwarzania energii elektrycznej przez Spółkę, a tym samym ograniczyć kolejne 

koszty wytwarzania ciepła.  

PEC w przyszłym roku kontynuować będzie również prace związane z modernizacją 

systemu ciepłowniczego w celu ograniczenia strat ciepła na przesyle, w tym 

planowana jest przebudowa odcinka magistrali ciepłowniczej na sieć preizolowaną w 

ul. Sikorskiego oraz budowa sieci między ul. Mazowiecką a Tysiąclecia.  

W nadchodzącym roku Spółka zamierza przyłączyć kolejne 13 budynków do sieci 

ciepłowniczej, co będzie równoznaczne z eliminacją palenisk tzw. kopciuchów i tym 

samym dalszą poprawą jakości powietrza w Ciechanowie. 

Analizując zamierzenia Towarzystwo Budownictwa Społecznego należy 

zauważyć, że w  planach jest rozpoczęcie budowy dwóch budynków wielorodzinnych 

przy ul. Powstańców Wielkopolskich, o łącznej liczbie 100 mieszkań, a które to być 

może zaspokoją potrzeby mieszkaniowe osób oczekujących   na przydział 

mieszkania komunalnego. 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych, które prócz zakupu maszyn i pojazdów 

potrzebnych do wykonywania swoich bieżącychzadań, planuje również ważną 

inwestycję, jaką jest modernizacja Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Pawłowie. 

Z zapisów w budżecie wiemy również, że powiększy się tabor Zakładu 

Komunikacji Miejskiej. 

Wszystkie te projekty inwestycyjne mają charakter wielopłaszczyznowy. Są 

podejmowane w różnych obszarach kompetencji. Nie jest tak, że tylko jakaś jedna 

sfera jest prężnie rozwijana, lecz mamy tu podejście równoległe. Każda z miejskich 

Spółek wykazuje daleko idącą aktywność. 

Pani Radna  zwróciła również uwagę na aspekty zieleni miejskiej w kontekście  

planowanych, 3 parków kieszonkowych : 2 na osiedlu Bloki, 1 taki mini-park w 
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Śródmieściu, czy zbiornik retencjonujący wody opadowe na Jeziorku. Pani Radna 

zasygnalizowała również  potrzebę przeciwdziałania skutkom zmian klimatu, 

zwłaszcza minimalizowania skutków suszy, podkreślając kwestie retencji, 

zagospodarowywania deszczówki, roli zieleni, odbetonowywania pewnych 

przestrzeni miejskich, m.in. na Pl. Jana Pawła II.  

Zwróciła także uwagę na takie zapisy w budżecie, jak np. budowa ciągu 

pieszo-rowerowego między ul. Tatarską a Kopernika, modernizację ul. Dębowej, 3 

etap remontu nawierzchni ul. Kolbego, doświetlenie kolejnych przejść dla pieszych. 

Ważną kwestią jest też ukończenie budowy nowego przedszkola, modernizacja 

budynku przy Fabrycznej 2, wymiana oświetlenia w ul. Kaczeńców i części Tatarskiej; 

plany termomodernizacji kolejnych budynków na osiedlu Bloki i wiele innych.  

 

Pan Radny Karol Makijonko zwrócił uwagę na jeden z ważnych elementów 

funkcjonowania miasta a mianowicie współpracę z organizacjami pozarządowymi – 

fundacjami, stowarzyszeniami. Nie ulega wątpliwości, że dzięki dobrej współpracy 

miasta z organizacjami pozarządowymi,  zwiększa się poziom integracji lokalnej, a 

Ciechanów oferować może mieszkańcom różnorodne wydarzenia kulturalne, 

edukacyjne, sportowe. oraz zwiększyć możliwość wpierania potrzebujących grup 

społecznych.  

Faktem jest, iż dzięki podjęciu uchwały budżetowej na kolejny rok już w listopadzie  

jest możliwe uruchomienie środków finansowych dla NGO już od początku każdego 

roku.  

Oczywiście przy omawianiu   tematu związanego z organizacjami  pozarządowymi 

nie można przejść obojętnie  wobec wolontariuszy, którzy w mojej opinii są jednym z 

filarów funkcjonowania  organizacji pozarządowych.  Nie ulega wątpliwości, że to 

właśnie między innymi dzięki wolontariuszom od wielu lat w Ciechanowie 

organizowane są takie projekty jak: Szlachetna Paczka, Świąteczna Zbiórka 

Żywności czy oczywiście Finał Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

Pan Radny ocenił współpracę miasta z organizacjami pozarządowymi na wysokim 

poziomie.  

 

Pani Radna Anna Smolińska, jako przewodnicząca Komisji Oświaty 

Kultury i Sportu, zwróciła uwagę na  rosnące dysproporcje w finansowaniu oświaty. 

Coraz więcej pieniędzy do systemu edukacji dokłada miasto, proporcjonalnie coraz 

mniej polski rząd. To są konkretne, namacalne dane, widoczne dzisiaj i na 

przestrzeni ostatnich lat. Odpowiedzialność finansowa miasta jest więc z roku na rok 

coraz większa. Pani Radna przytoczyła kilka danych: w 2017 roku, miasto dołożyło 

do oświaty: ponad 12,5 mln zł. W 2018 roku, było to ponad 15 mln zł, w 2019 roku 

ponad 17 mln zł, w 2020 roku ponad 20,5 mln zł, w 2021 roku 22 mln zł, a w 

przyszłym 2022 roku miasto będzie musiało dołożyć ponad 28 mln zł. 

Pani Radna zwróciła uwagę na prace rządu nad rozwiązaniami prawnymi, które 

mają zmniejszyć rolę samorządów w zarządzaniu szkołami i przedszkolami. 

Niezadowolenie i protesty budzą również planowane zmiany w pensum nauczycieli, 

które doprowadzą do zwolnień, a koszty poniosą oczywiście samorządy, nie budżet 

państwa. 
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Głos zabrał Pan Radny Michał Rząsiński  - wiceprzewodniczący RM, 

który w swoim wystąpieniu zwrócił uwagę na temat sportu i rekreacji. Infrastruktura 

miasta w ostatnich kilku latach bardzo pozytywnie się zmieniła, co jest doceniane 

nie tylko przez mieszkańców, ale również przez przyjeżdżających tu zawodników 

czy ich trenerów. Pod tym względem Ciechanów może porównywać się z dużo 

większymi miastami na mapie Polski.  To, że obiekty sportowe są bezpłatnie 

użytkowane przez kluby sportowe, jest dodatkowym elementem wyróżniającym 

Ciechanów. To pozwala na uczynienie wielu dyscyplin sportowych w Ciechanowie 

powszechnie dostępnymi dla każdego chętnego dziecka.  

 

Wiele nowych obiektów sportowych pojawiło się w Ciechanowie w ostatnich latach. 

Kompleks sportowy przy Szkole Podstawowej nr 7 jest cały czas wykorzystywany, 

treningi piłki nożnej czy lekkiej atletyki to stały element, który można tam 

zaobserwować. Podobnie zresztą na kompleksie przy Szkole Podstawowej nr 6.  

poinformował, że są prowadzone rozmowy związane z kupnem nieruchomości, które 

mają doprowadzić do budowy podobnego obiektu sportowego przy Szkole 

Podstawowej nr 4.  

W budżecie na 2022 rok są zapisany mówiące o  budowie bieżni lekkoatletycznej 

przy Szkole Podstawowej nr 3 i renowacji istniejącego tam boiska.  

Nie można nie wspomnieć o planowanej modernizacji Hotelu Olimpijskiego. To 

zaplecze noclegowe, odpoczynkowe dla wielu odwiedzających Ciechanów ekip 

sportowych. Po zmianie oblicza hotelu z zewnątrz i nowej aranżacji wnętrza, 

będziemy mogli zapewnić komfortowe warunki sportowcom, całym drużynom. to 

budowa nowego zaplecza technicznego na miejskim stadionie. Po budowie 

profesjonalnej bieżni lekkoatletycznej przyszedł czas na kolejny element tworzenia 

bazy sportowej z prawdziwego zdarzenia. To będzie inne miejsce dzięki tej 

inwestycji, skorzystają piłkarze, lekkoatleci, pracownicy miasta w obszarze sportu, a 

także organizacje sportowe, które będą dla swoich statutowych potrzeb mogły 

wykorzystywać nowy obiekt.  

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 

krótko podsumował wystąpienie Radnych i wysoko ocenił budżet na 2022 rok. Pan 

Przewodniczący wyraził zadowolenie z planów termomodernizacji Hotelu 

Olimpijskiego, rewitalizacji budynku przy ul. Fabrycznej 2 i innych zaplanowanych 

zadań inwestycyjnych. Pan Przewodniczący stwierdził, że budżet na 2022 rok jest 

bardzo ambitny  i należy życzyć pełnego jego wykonania.  

 

 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 

poddał pod głosowanie zgłoszoną przez Prezydenta Miasta autopoprawkę do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów - druk nr 3 

 

Autopoprawka 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   1 głosem 

wstrzymującym się, została przyjęta. 
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1/ w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów - druk nr 3 

 

Uchwała 16 głosami za, 5 głosami wstrzymującymi się i bez głosów 

przeciwnych   została podjęta i nosi nr 427/XLVI/2021. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 

poddał pod głosowanie zgłoszoną przez Prezydenta Miasta autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok - druk nr 4     

 

Autopoprawka 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   1 głosem 

wstrzymującym, się została przyjęta. 

 

2/ w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok - druk nr 4 

 

Uchwała 15 głosami za, bez  głosów przeciwnych i   6 głosami 

wstrzymującymi się została podjęta i nosi nr 428/XLVI/2021. 

 

 

Pkt 7. Analiza funkcjonowania oświaty miejskiej w roku szkolnym 2020/2021– 

druk nr 5 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja ta była szeroko omawiana na 

posiedzeniu połączonych  komisji RM. W posiedzeniu komisji brał udział Pan Adam 

Krzemiński – Dyrektor CUW, który na bieżąco odpowiadał na wszystkie zadane 

pytania. Niemniej jednak zapytał o uwagi do informacji? 

 

Głos zabrała Pani Radna Anna Smolińsdka -  przewodnicząca Komisji Oświaty 

Kultury i Sporty. Pani Radna  zapoznaniu się w przedłożoną informacją i po 

rozmowach z kadrą kierowniczą Ciechanowskich Jednostek Oświatowych 

przedstawiła następujące wnioski:  

 Środki na oświatę nieustannie się zmniejszają, dochody są ograniczane, a do 

tego dochodzi pandemia, z którą wiąże się dalszy spadek dochodów i wzrost 

wydatków; 

 trudny do zaakceptowania system dotacyjny przedszkoli niepublicznych. 

Lokalny samorząd nie ma możliwości, aby zadecydować, czy dane 

przedszkole  jest na tym terenie potrzebne, nie ma też wpływu na jego ofertę 

edukacyjną, ale za to ma obowiązek pośredniczenia w przyznawaniu dotacji 

na taką działalność i kontroli w zakresie wykorzystywania przyznanych 

środków. Posiada ograniczone możliwości, aby w pełni nadzorować sprawy 

związane z wykorzystaniem dotacji. Placówka niepubliczna, która spełnia 

określone warunki, otrzymuje – zgodnie z przepisami – dotację na 

prowadzenie zadań oświatowych. Pieniądze na ten cel, pochodzą z budżetu 

gminy. Nawet w trakcie roku szkolnego, kwota dotacji może wzrastać, gdy 

placówki zgłoszą zwiększenie liczby uczniów. Wówczas gmina, choć nie ma 
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zabezpieczenia środków w budżecie  i większej subwencji, musi wypłacać 

dotację tylko na podstawie wniosku placówki niepublicznej.   

 wzrastającą liczbę uczniów posiadających orzeczenia  o potrzebie kształcenia 

specjalnego, którym zgodnie ze wskazaniami poradni należy zapewnić 

wsparcie nauczycieli współorganizujących  kształcenie oraz pomoc 

specjalistów. Coraz częściej w wydawanych orzeczeniach, zobowiązuje się 

organy prowadzące do zapewnienia wsparcia dla ucznia  na wszystkich 

godzinach lekcyjnych. Na przestrzeni kilku ostatnich lat obserwuje się 

dynamiczny wzrost liczby uczniów niepełnosprawnych w szkołach 

ogólnodostępnych. W roku szkolnym 2020/2021 - 49% uczniów 

niepełnosprawnych uczy się w systemie edukacji włączającej. Uczniowie 

zakwalifikowani do tej kategorii kształcenia, wymagają 

wysokospecjalistycznego wsparcia nauczycieli, dostosowania przestrzeni 

szkolnej i stanowiska pracy, a niekiedy również ponadstandardowych 

warunków opieki medycznej i pomocy nauczyciela wspomagającego, co nie 

jest finansowane z budżetu państwa . 

 obowiązek ustawowym oraz jednym ze statutowych zadań szkół jest 

zapewnienie uczniom możliwości korzystania ze świetlicy. Szkoły 

zobowiązane są zapewnić zajęcia świetlicowe dla wszystkich uczniów, którzy 

pozostają w szkole dłużej ze względu na czas pracy rodziców, organizację 

dojazdu do szkoły lub inne okoliczności wymagające zapewnienia opieki 

w szkole. Dyrektorzy szkół ze względu na ograniczoną liczbę miejsc w 

pierwszej kolejności próbują wybierać tych uczniów, których oboje rodzice 

pracują. Nie ma jednak podstaw prawnych, aby żądać od rodziców 

zaświadczenia o zatrudnieniu wystawionego przez pracodawcę.  

W  praktyce egzekwowanie tego wymogu odbywa się często poprzez złożenie 

przez rodzica stosownego oświadczenia.  Wobec powyższego coraz więcej 

uczniów podlega opiece świetlicowej, co wiąże się ze wzrostem liczby etatów 

w szkołach. 

Pomimo tych wszystkich trudności i przeciwności Pani Radna stwierdziła, że 

ciechanowska oświata bardzo dobrze wykonuje swoje zadania za co serdecznie 

podziękowała zarówno Dyrekcji,  Nauczycielom i pracownikom szkól oraz rodzicom i 

uczniom.  

 Głos zabrał Pan Radny Michał Rząsiński, który  w swoim wystąpieniu zgodził się z 

obawami i wnioskami Pani Radnej Smolińskiej. 

 

 

Pkt 8. Projekty uchwał cz. II: 

 

1/ w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości budynków, lub ich części, w 

których wykonano remont elewacji lub remont elewacji wraz z remontem 

dachu -druk nr 6 
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Uchwała 20 głosami za,1 głosem przeciwnym i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 429/XLVI/2021. 

 

 

2/ w sprawie zmiany  uchwały  nr  261/XXV/2020  Rady Miasta Ciechanów  

z  dnia  24  września 2020 r.,  określającej warunki udzielania bonifikat i 

wysokości stawek procentowych przy sprzedaży  komunalnych lokali 

mieszkalnych -druk nr 7 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 430/XLVI/2021. 

 

3/ w sprawie zmiany uchwały Nr 389/XLI/2021 Rady Miasta Ciechanów  

z dnia 26 sierpnia 2021 roku o wyrażeniu zgody na zamianę nieruchomości 

- druk nr 8 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 431/XLVI/2021. 

 

4/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy -

druk nr 9 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 432/XLVI/2021. 

 

5/ w sprawie przedłużenia realizacji  programu polityki zdrowotnej pn. „Program 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Miejskiej 

Ciechanów na lata 2018-2021”- druk nr 10 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 433/XLVI/2021. 

 

6/ w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Miejskiej Ciechanów na 2022 

rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust 

3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  i o 

wolontariacie - druk nr 11 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 434/XLVI/2021. 

 

7/ w sprawie zmiany uchwały nr 529/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów  w 

sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych dla uczniów oraz określenia ich wysokości -druk nr 12X 
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Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 435/XLVI/2021. 

 

8/ w sprawie nadania nazwy parkowi na terenie miasta Ciechanów -druk nr 13 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 436/XLVI/2021. 

 

9/ w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ciechanowie -druk nr 14 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 437/XLVI/2021. 

 

10/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Zagumienna – Powstańców Wielkopolskich” w Ciechanowie -druk nr 15 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 438/XLVI/2021. 

 

11/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Andersa”  

w Ciechanowie -druk nr 16 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 439/XLVI/2021. 

 

12/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „PŁOCKA”  

w Ciechanowie -druk nr 17 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwny i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 440/XLVI/2021. 

 

13/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sońska – Krucza” -druk nr 18 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 441/XLVI/2021. 

 

14/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr ewidencyjny 789/1 z obrębu 

10-Śródmieście -druk nr 19 

 

Uchwała 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i   6 głosami 

wstrzymującymi się, została podjęta i nosi nr 442/XLVI/2021. 
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15/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Gostkowska – Prymasa Tysiąclecia”-

druk nr 20 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 443/XLVI/2021. 

 

16/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Mławska II”-druk nr 21 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 444/XLVI/2021. 

 

 

17/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola 

nr 5 w Ciechanowie- druk nr 22 

 

Głos zabrał Pan Radny Karol Makijonko – przewodniczący komisji SWiP, 

który zarekomendował RM przyjęcie uchwały uznającej skargę za niezasadną 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 445/XLVI/2021. 

 

18/ w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet radnych Rady Miasta 

Ciechanów - druk nr 23 

 

Pan Radny Marcin Żebrowski zwrócił uwagę na dużą dysproporcję w 

wysokości diet radnych, wynoszącą między przewodniczącym komisji a radnym 

niefunkcyjnym ok. 60%.  

Pan Radny Jerzy Racki wyraził swoje zaniepokojenie zbyt dużą wysokością 

diet radnych. 

Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji RM  

w dniu 23 listopada, zaproponował w imieniu klubu Radnych PiS wysokość 

diet na poziomie: 

1) dla Przewodniczącego Rady – 55%,  

2)  dla Wiceprzewodniczącego Rady – 40%, 

3)  dla Przewodniczącego Komisji – 40%, 

4)  dla Wiceprzewodniczącego Komisji – 35%, 

5) dla radnych nie pełniących funkcji w organach Rady – 30%. 

Przedstawiona propozycja zmian wysokości diet nie zyskała jednak poparcia 

komisji.  
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Uchwała 13 głosami za, 7 głosami przeciwnymi i   1 głosem 

wstrzymującym się, została podjęta i nosi nr 446/XLVI/2021. 

 

19/ w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla Przewodniczących 

Zarządów Osiedli na terenie miasta Ciechanów - druk nr 24 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 447/XLVI/2021. 

 

20/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ciechanów  

- druk nr 25 

 

Uchwała 13 głosami za, 6 głosami przeciwnymi i   2 głosami 

wstrzymującymi się, została podjęta i nosi nr 448/XLVI/2021. 

 

 

Pkt.9. Interpelacje (forma pisemna). 

 

Pkt.10. Wnioski Zarządów Osiedli (forma pisemna). 

Nikt z przewodniczących nie zabrał głosu   

 

Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęło pisma Starosty Powiatu w 

Ciechanowie, dotyczące przedłużającej się procedury wydania decyzji z UM 

Ciechanów, dotyczącej pozwolenia na wycinkę drzew na terenie planowanej budowy 

Powiatowego Centrum Opieki Wytchnieniowej. Poprosił Pana Prezydenta o pisemną 

informację w tej sprawie. 

Pozostała  korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta, została przekazana do 

Radnych drogą elektroniczną. 

 

Pkt.12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zamknął 

obrady XLVI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

     /-/Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
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Sprawozdanie międzysesyjne 28.10. – 24.11.2021 r. 

 

Ruszył przetarg na modernizację ul. Asnyka 

12 listopada ogłoszono postępowanie przetargowe celem wyłonienia wykonawcy 

prac. Oferty można składać do 10 grudnia 2021 r. Remont zostanie przeprowadzony 

wyłącznie w oparciu o środki finansowe budżetu miasta. Droga będzie 

przebudowana na odcinku od skrzyżowania z ul. Sygietyńskiego do skrzyżowania z 

ul. Kargoszyńską (ok. 600 mb drogi). Przebudowana zostanie jezdnia, powstaną 

nowe chodniki i miejsca parkingowe dla samochodów. Remont obejmie też budowę 

dwóch zatok autobusowych. Wybudowane będzie nowe oświetlenie (ponad 25 lamp 

typu LED). Modernizacja ul. Asnyka będzie wymagała przebudowy sieci kanalizacji 

deszczowej i infrastruktury podziemnej kolidującej z planowanym 

zagospodarowaniem.  

 

Zakończono modernizację ul. Andersena 

Kolejna ulica na osiedlu „Kargoszyn” ma nową nawierzchnię i chodnik. Drogę 

odwodniono, wybudowano też przyłącza sanitarne do nowo zagospodarowanych 

działek. Zwiększono bezpieczeństwo poprzez montaż nowego oświetlenia (miasto 

wybudowało już nowe słupy oświetleniowe, ulicę oświetliło 5 lamp). Przy jezdni 

ułożony został chodnik, wykonano też zjazdy do posesji.   

Jeszcze w tym roku na tym samym osiedlu w Ciechanowie ma zakończyć się 

przebudowa drugiej części ul. Dygasińskiego. Pierwszy odcinek (od ul. Prusa w 

kierunku rowu) został zmodernizowany w 2016 roku. Tym razem remontowi poddany 

jest odcinek pomiędzy  

ul. Kargoszyńską i pętlą miejską.  

 

Zakończone prace na skwerze na placu T. Kościuszki  

Teren uporządkowano, zasadzono na nim nowe rośliny. Zamontowano oświetlenie 

(lampy LED), które zwiększa bezpieczeństwo. Oczyszczono też pomnik, odnowiono 

murek, ławki i kosze na odpady. Nowe nasadzenia roślin wieloletnich na pl. 

Kościuszki wykonano w ramach pozyskanych przez miasto środków finansowych z 

Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Ochrony Powietrza i Mikroklimatu 

MAZOWSZE 2021. Poza nasadzeniami wykonano też nowe trawniki.  
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Trwa budowa nowego miejskiego przedszkola 

Pierwsze od ponad 30 lat nowe miejskie przedszkole powstaje przy ul. Szwanke. 

Obiekt będzie wybudowany w niskoemisyjnej technologii modułowej. Już wylano 

fundamenty, wykonane są sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej w drodze 

dojazdowej. Obecnie trwają prace związane z budową kanalizacji podposadzkowej. 

Jednocześnie w fabryce powstają moduły przedszkola, które zostaną zmontowane 

na miejscu na przełomie stycznia i lutego. 

Przedszkole będzie miało prawie 1000 m2 powierzchni użytkowej. Zagospodarowany 

zielenią zostanie teren przyległy, powstanie plac zabaw, wybudowane będzie 

oświetlenie, parkingi i droga dojazdowa. Bezpieczne, nowoczesne i przyjazne 

dzieciom przedszkole ruszy w Ciechanowie już od września 2022 r. 

 

Podpisanie umów na odnowienie zabytkowego budynku  

Nieużytkowany dziś zabytkowy budynek przy ul. Fabrycznej 2 w Ciechanowie 

przejdzie kompleksową renowację. Zostaną mu nadane nowe funkcje – powstanie 

bar mleczny i przestrzeń dla organizacji pozarządowych. Kubatura całego obiektu 

wynosi niemal 2 tys. m3. Remont niszczejącego i opuszczonego obiektu obejmie 

przebudowę elewacji, całej konstrukcji, stropów, dachu, instalacji. Wymienione 

zostaną okna i drzwi. Zamontowana będzie winda. Obiekt zostanie dostosowany do 

potrzeb osób z niepełnosprawnościami. Budynek zostanie odnowiony zgodnie z 

wytycznymi konserwatora zabytków. Radni województwa mazowieckiego przyznali 

na ten cel 1,8 mln zł. Miasto wybrało już wykonawcę inwestycji.  

9 listopada w Warszawie zostały zawarte dwie umowy – dotacyjna oraz na realizację 

inwestycji. 

 

Odnowienie terenu za Halą Pułtuską  

Trwa zagospodarowywanie terenu za Halą Pułtuską. Pierwszy etap 

zagospodarowania obszaru za halą na osiedlu „Śródmieście” obejmie demontaż i 

utylizację starych, nieużywanych garaży i budynku gospodarczego. Następnie 

usunięta będzie część istniejącej nawierzchni z trylinki. Teren zostanie wyrównany i 

wyłożony kostką. Odnowione będzie ogrodzenie placu zabaw i pojawią się 

nasadzenia. W połowie listopada rozpoczęły się prace. Zadanie zostało wybrane do 

realizacji przez mieszkańców w tegorocznym głosowaniu w ramach 

Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego. 
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Powstaje miejski park trampolinowo-wspinaczkowo-linowy 

8 listopada na osiedlu „Zachód” rozpoczęły się prace przy tworzeniu Funparku. Nowy 

kompleks rekreacyjny powstaje przy pętli miejskiej. Miasto wybuduje park do zabaw 

na świeżym powietrzu na niezagospodarowanym terenie pomiędzy rondem 

Sybiraków i ul. Bohaterów Września. Obszar zagospodarowania terenu to ponad 

2000 m2. Funpark będzie wyposażony w elementy linowe i wspinaczkowe oraz 

zestaw 2 trampolin ziemnych. Na podłożu wykonana zostanie bezpieczna 

nawierzchnia z piasku. Na pozostałym terenie parku uzupełniona będzie istniejąca 

nawierzchnia trawiasta, wykonawca prac zamontuje też ławki  

i kosze na odpady. Prace mają zakończyć się w grudniu tego roku. 

Korzystanie z parku będzie bezpłatne. To jeden z ośmiu projektów ogólnomiejskich, 

na które mieszkańcy zagłosowali w tym roku w ramach Ciechanowskiego Budżetu 

Obywatelskiego.  

 

TPD Bajeczny – Etap I – świetlica Towarzystwa Przyjaciół Dzieci  

Prace związane z remontem świetlicy Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w budynku przy  

ul. Powstańców Warszawskich dobiegają końca. W ramach inwestycji wykonano 

podparcie stropu nad piwnicą, w części objętej inwestycją wymieniono stolarkę 

okienną i drzwiową, wymieniono izolację ścian zewnętrznych, wykonano nową 

instalację elektryczną wewnętrzną oraz nową zabudowę płytami GKF. W 

pomieszczeniach objętych remontem wymieniono ponadto posadzki i wykonano 

malowanie ścian i sufitów. Zakończył się również kompleksowy remont łazienki oraz 

roboty związane z wymianą posadzki tarasowej. Obecnie trwa montaż klimatyzatora 

w pomieszczeniu świetlicy. Planowany termin zakończenia prac to początek 

 grudnia br. 

 

Budowa ul. Dębowej  

Na podstawie opracowanej dokumentacji technicznej pn.: „Budowa ulic Wesołej, 

Wiśniowej, Dębowej i Różanej” przygotowano procedurę przetargową mającą na celu 

wyłonienie wykonawcy robót budowlanych w ul. Dębowej. Przewidziany termin 

składania ofert to 10 grudnia 2021 r. Ulica Dębowa zostanie przebudowa na odcinku 

ok. 184 mb. Zostanie wybudowana jezdnia oraz chodnik. W ramach inwestycji 

wybudowane zostanie również nowe oświetlenie uliczne, sieć kanalizacji deszczowej 

oraz przebudowane zostaną istniejące zjazdy. 
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Rozbudowa cmentarza komunalnego 

Zadanie w trakcie realizacji. Obejmuje wykonanie III etapu prac związanych z 

rozbudową cmentarza mającą na celu jego powiększenie o przeszło 5500 m2. 

Wykonawca zamontował nowe ogrodzenie oraz zakończył roboty ziemne związane z 

niwelacją terenu. Wybudowane zostały ciągi komunikacyjne.  

 

Radarowe wyświetlacze prędkości na ul. Sienkiewicza 

Na ul. Sienkiewicza zamontowano dwa urządzenia, które mierzą prędkość 

przejeżdżających samochodów z dokładnością do 1 km/h. Zostały zamontowane do 

istniejących na ul. Sienkiewicza lamp oświetleniowych. Pierwszy na wysokości 

posesji nr 67 wyświetla prędkość pojazdów jadących od skrzyżowania z ul. 17 

Stycznia w kierunku ul. Sienkiewicza, drugi zainstalowano na wysokości posesji nr 12 

(wyświetla prędkość pojazdów jadących od skrzyżowania ul. Tatarskiej w kierunku  

ul. Sienkiewicza). Wyświetlacze zostały zamontowane w celu zwiększenia 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym. Pełnią też funkcję informacyjną oraz 

ostrzegawczą.  

 

Nowa nawierzchnia na ul. Powstańców Wielkopolskich i Powstańców 

Warszawskich 

Na ul. Powstańców Warszawskich (przy skrzyżowaniu z ul. Grota Roweckiego i przy 

skrzyżowaniu z ul. Narutowicza) ułożono nowy asfalt. Nową, równą nawierzchnię 

ułożono też na ul. Powstańców Wielkopolskich (odcinek od drugiego wjazdu do 

Specjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w Ciechanowie do pierwszego 

skrzyżowania po prawej stronie). Po lewej stronie jezdni wyremontowano też odcinki 

chodnika i zamontowano nowe krawężniki. 

 

Referat Inżynierii Miejskiej i Utrzymania Infrastruktury Drogowej  

 Wykonano remonty cząstkowe nawierzchni dróg emulsją i grysami:  

ul. Wrzosowa, Wędkarska, Spacerowa, Krucza, Lazurowa, Gostkowska za 

cmentarzem, Rozy Roboty, Św. Anny, Św. Jadwigi, zjazd z ul. Tysiąclecia na 

drogę wewnętrzną do podmiotów gospodarczych, ul. Augustiańska – 

nawierzchnia na moście, ul. Fabryczna i Narutowicza. 

 Wykonane zostały remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych:  

ul. Harcerska  

– pojedynczy remont cząstkowy przy wpuście deszczowym, Komunalna, 
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Żeromskiego, Jureckiego, Waryńskiego, Sławika (pętla miejska) – przy studni 

oraz przy kracie, Kolbe (pętla miejska) – przy studni, Mleczarska (pętla 

miejska) – przy studni oraz przy wpuście deszczowym, skrzyżowanie ulic: 

Starowiejskiej i Widnej, ul. Jasna – przy studni oraz Reutta.  

 Uszczelnione zostały spękania podłużne oraz poprzeczne nawierzchni 

bitumicznych: ul. Armii Krajowej/Sikorskiego (obręb skrzyżowania), ul. Armii 

Krajowej – na pasach do zawracania,  

 Wykonano remonty cząstkowe chodników na ul. Gwardii Ludowej WRN, 

Konwaliowej, Prymasa Tysiąclecia (chodnik przy ogrodzeniu cmentarza) oraz 

na placu Kościuszki. 

 Poprawiony został stan nawierzchni parkingów zlokalizowanych na ul. 

Reutta.  

 Wykonano remonty na sieci kanalizacji deszczowej, w tym: wymiana 

wpustu deszczowego ul. Jasna, wymiana odwodnienia liniowego ul. 

Starowiejska, regulacja i wymiana wpustu ul. Sławika, wymiana włazu ul. 

Jureckiego, regulacja włazu i wpustu deszczowego w ul. Mleczarskiej. 

 Wyczyszczono studzienki kanalizacji deszczowej wraz z przykanalikami 

zlokalizowane w ulicach: Okrzei i Wyzwolenia. 

 Wykonano miejscowe podsypanie tłuczniem kamiennym wraz z 

uwałowaniem:  

ul. Św. Rodziny (na połączeniu z ul. Św. Franciszka, przy posesji nr 9 oraz na 

połączeniu z ul. Św. Antoniego), ul. Św. Antoniego (odc. od ul. Św. Rodziny do  

ul. Rzeczkowskiej), ul. Wiejskiej i Rybnej – na skrzyżowaniu z ul. Komunalną. 

Wyrównano również drogę wew. od ul. Tysiąclecia, Komunalną, Pęchcińską  

i Kolonia Niechodzka. 

 Naprawiono wiaty przystankowe (montaż zbitych szyb) na: ul. Gostkowskiej 

(przystanek na wysokości bramy głównej cmentarza komunalnego) i Wojska 

Polskiego (przystanek przy budynku Państwowej Uczelni Zawodowej i 

przystanek przy skrzyżowaniu z ul. Śląską).  

 Zlecono wykonanie przeglądów obiektów mostowych w pasach dróg 

gminnych.  

Na bieżąco wykonywane są prace związane z bieżącym utrzymaniem 

oznakowania pionowego.  

 Rozstrzygnięto przetarg na „Świadczenie kompleksowej usługi obejmującej 

dostarczenie i uruchomienie oraz zarządzanie i utrzymanie Ciechanowskiego 
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Roweru Miejskiego” na lata 2022-2023.  

 Trwa układanie kostki w kolejnych alejkach na cmentarzu komunalnym. 

Prace trwają pomiędzy kwaterami 4, 2A i 25. Dotychczas wymieniono odcinek 

z płyt chodnikowych na kostkę brukową od strony pętli miejskiej. 

Wykorzystywana jest kostka brukowa pochodząca z rozbiórek chodników z 

terenów miejskich.  

 Przeprowadzono kontrole sanitarno-porządkowe posesji przy ul. Jasnej i 

Hubala. Kontrole przeprowadzono pod kątem prawidłowej gospodarki 

nieczystościami ciekłymi. Przeprowadzono też kontrolę przedsiębiorcy 

zajmującego się odbiorem i transportem nieczystości ciekłych. 

 Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o. o w Ciechanowie zakończyło 

prace związane z rozstawieniem skrzyń na mieszankę soli i piachu oraz 

montaż płotu przeciwśnieżnego w związku ze zbliżającym się okresem 

zimowym. Skrzynie rozstawiono w miejscach publicznych, przy przejściach dla 

pieszych, parkingach, miejskich ciągach komunikacyjnych. Płoty 

przeciwśnieżne ustawiono między innymi przy drogowej pętli miejskiej,  

ul. Błękitnej i alei Unii Europejskiej. 

Zieleń miejska:  

Na działkach miejskich wykonano montaż zabezpieczeń roślinności przed 

oddziaływaniem warunków atmosferycznych panujących zimą. Osłony zamontowane 

przy drogach pomagają ochronić korę drzew i krzewy przed błotem pośniegowym. W 

najbliższych dniach nasadzenia róż przykrywane będą igliwiem, które zabezpieczy 

rośliny przed przemarzaniem i uciskiem, jaki może powodować śnieg.   

Ciechanów uczcił 103. rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości  

Obchody patriotyczne odbyły się 11 listopada na placu Piłsudskiego. Przy pomniku 

Marszałka wartę pełnili harcerze oraz uczniowie szkół mundurowych. Oprawę 

muzyczną zapewniła Miejska Orkiestra Dęta OSP Ciechanów. Wzorem lat ubiegłych 

miasto zostało oflagowane. 

9 listopada w hali przy ul. Kraszewskiego odbył się koncert „Chopin i Paderewski”  

w wykonaniu m.in. studentów Uniwersytetu Muzycznego Fryderyka Chopina w 

Warszawie. 

Rocznica likwidacji getta w Ciechanowie 

6 listopada, w 79. rocznicę likwidacji mieszczącego się na terenie Ciechanowa getta  

i deportacji jego mieszkańców do obozów zagłady, pod pomnikiem na Kirkucie 
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złożone zostały kwiaty i zapalono znicze. Hołd ofiarom oddali przedstawiciele miasta 

oraz młodzież.  

Koncerty chopinowskie z poezją Norwida dla uczniów szkół podstawowych 

Z okazji obchodów Roku Norwida Ciechanowskie Stowarzyszenie Pro Musica 

Scholarium działające przy Państwowej Szkole Muzycznej I st. im. Stanisława 

Moniuszki w Ciechanowie przy wsparciu miasta zorganizowało koncerty dla uczniów 

szkół podstawowych.  

W programie przygotowanym przez nauczycieli, uczniów i absolwentów szkoły I st. 

znalazła się poezja C.K. Norwida i muzyka F. Chopina. W projekcie edukacyjnym „C. 

K. Norwid, przyjaciel Chopina”, przygotowanym w ramach realizacji zadań 

publicznych miasta przez organizacje pozarządowe, udział wzięli uczniowie 

siódmych i ósmych klas z miejskich szkół podstawowych. Koncerty odbyły się 9 

listopada w hali przy ul. Kraszewskiego. Organizację koncertów wsparły miejskie 

instytucje: COEK Studio i MOSiR. 

 

Ruszył projekt „Super uczeń”  

Ciechanowski Klub Sportów Walki Szwejkowski & Reduch jest pomysłodawcą  

i realizatorem projektu dedykowanego dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 6. Zajęcia 

rekreacyjno-sportowe „Super uczeń” rozpoczęły się 18 października i potrwają do 17 

grudnia.  

Do udziału zgłosiło się 70 osób. Godzinne treningi prowadzone są trzy razy w 

tygodniu w trzech grupach. Celem zajęć jest aktywizacja i rozwój psychoruchowy 

dzieci.  

 

Zakończono sezon Ciechanowskiego Roweru Miejskiego 

Sezon trwał od kwietnia do końca października. W tym roku rowery wypożyczono 

ponad 30 tys. razy. To prawie 40% więcej niż w ubiegłym roku. Ciechanowianie i 

turyści spędzili ponad 11 tys. godzin na rowerach miejskich. Z rowerów miejskich w 

Ciechanowie korzysta już ponad 6,5 tys. osób. Za systematyczne zebranie rowerów 

na okres zimowy odpowiedzialna jest obsługująca system firma Nextbike Polska. 

Rowery przejdą przeglądy.  

 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 



1.

2.

2.1.

XLVI Sesja Rady Miasta Ciechanów w dniu 2021-11-25

Rada Miasta Ciechanów / Protokół z posiedzenia

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD.

USTALENIE PORZĄDKU OBRAD.

WPROWADZENIE DO PORZĄDKU OBRAD PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA ZASAD WYPŁATY I
WYSOKOŚCI DIET RADNYCH RADY MIASTA CIECHANÓW - DRUK NR 23

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i
wysokości diet radnych Rady Miasta Ciechanów - druk nr 23
Wyniki głosowania: ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (6), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna
Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Michał
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Monika
Smosarska, Robert Kuciński
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109458, czas zakończenia: 2021-11-25 09:13:22
suma kontrolna: 2e58166a8452cb00949b0ece723157c5



2.2.

2.3.

3.

4.

5.

WPROWADZENIE DO PORZĄDKU OBRAD PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA ZASAD WYPŁATY I
WYSOKOŚCI DIET DLA PRZEWODNICZĄCYCH ZARZĄDÓW OSIEDLI NA TERENIE MIASTA CIECHANÓW -
DRUK NR 24

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty i
wysokości diet dla Przewodniczących Zarządów Osiedli na terenie miasta Ciechanów - druk nr 24
Wyniki głosowania: ZA (16), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (5), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna
Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marek Rutkowski,
Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marcin Żebrowski, Monika Smosarska, Robert
Kuciński
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109459, czas zakończenia: 2021-11-25 09:14:03
suma kontrolna: 8c8088d35d570a23eb46ffcd8db55ec1

WPROWADZENIE DO PORZĄDKU OBRAD PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA WYNAGRODZENIA
PREZYDENTA MIASTA CIECHANÓW- DRUK NR 25

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia
Prezydenta Miasta Ciechanów- druk nr 25
Wyniki głosowania: ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (6), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna
Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Michał
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Monika
Smosarska, Robert Kuciński
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109462, czas zakończenia: 2021-11-25 09:14:41
suma kontrolna: 65842cf3d6807dfbd58d30a03f3d4407

INFORMACJA O PROTOKOŁACH Z XLIV I XLV NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIASTA.

INFORMACJA ORGANU WYKONAWCZEGO Z REALIZACJI ZADAŃ WYKONANYCH W OKRESIE
MIĘDZYSESYJNYM (FORMA PISEMNA).

PROJEKTY UCHWAŁ CZ. I:



1/

2/

6.

W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ CIECHANÓW- DRUK NR 1

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów- druk nr 1
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109468, czas zakończenia: 2021-11-25 09:20:52
suma kontrolna: 5236019a34699a54a631a81e726cf5db

W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ NA ROK 2021 -DRUK NR 2

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 2
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109604, czas zakończenia: 2021-11-25 09:21:25
suma kontrolna: fe9050587f426237e1c7c2b80f1cf51f

ANALIZA I UCHWALENIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ ORAZ BUDŻETU GMINY MIEJSKIEJ
CIECHANÓW NA 2022 ROK



*.

1/.

AUTOPOPRAWKA DO PROJEKTU UCHWAŁY NA DRUKU NR 3

Autopoprawka do projektu uchwały na druku nr 3
Wyniki głosowania: ZA (20), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska,
Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski,
Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Marcin Żebrowski
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109617, czas zakończenia: 2021-11-25 09:34:21
suma kontrolna: 0c285124581108062764afc84ce45454

W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ CIECHANÓW- DRUK NR 3

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów - druk nr 3
Wyniki głosowania: ZA (16), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (5), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna
Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski,
Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marek Rutkowski, Monika Smosarska, Robert
Kuciński
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109618, czas zakończenia: 2021-11-25 10:45:24
suma kontrolna: 818ab4c51a00faf1616eb3d185815839



*.

2/.

7.

8.

AUTOPOPRAWKA DO PROJEKTU UCHWAŁY NA DRUKU NR 4

Autopoprawka do projektu uchwały na druku nr 4
Wyniki głosowania: ZA (20), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka,
Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska,
Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski,
Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Jerzy Racki
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109619, czas zakończenia: 2021-11-25 10:46:12
suma kontrolna: 4c088fb7aeaf11fdc459dcb7e88ae07d

W SPRAWIE UCHWAŁY BUDŻETOWEJ NA 2022 ROK - DRUK NR 4

w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok - druk nr 4
Wyniki głosowania: ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (6), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna
Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Michał
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Monika
Smosarska, Robert Kuciński
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109620, czas zakończenia: 2021-11-25 10:46:45
suma kontrolna: e1d475a5d504445acc05dee783f54226

ANALIZA FUNKCJONOWANIA OŚWIATY MIEJSKIEJ W ROKU SZKOLNYM 2020/2021– DRUK NR 5

PROJEKTY UCHWAŁ CZ. II:



1/

2/

W SPRAWIE ZWOLNIEŃ OD PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI BUDYNKÓW, LUB ICH CZĘŚCI, W KTÓRYCH
WYKONANO REMONT ELEWACJI LUB REMONT ELEWACJI WRAZ Z REMONTEM DACHU -DRUK NR 6

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości budynków, lub ich części, w których wykonano
remont elewacji lub remont elewacji wraz z remontem dachu -druk nr 6
Wyniki głosowania: ZA (20), PRZECIW (1), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska,
Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski,
Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW: Marcin Żebrowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109621, czas zakończenia: 2021-11-25 10:58:15
suma kontrolna: 7a1d204844cdffac03f9b4c13806a5b4

W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR 261/XXV/2020 RADY MIASTA CIECHANÓW Z DNIA 24 WRZEŚNIA 2020
R. OKREŚLAJĄCEJ WARUNKI UDZIELANIA BONIFIKAT I WYSOKOŚCI STAWEK PROCENTOWYCH PRZY
SPRZEDAŻY KOMUNALNYCH LOKALI MIESZKALNYCH -DRUK NR 7

w sprawie zmiany uchwały nr 261/XXV/2020 Rady Miasta Ciechanów z dnia 24 września 2020 r.
określającej warunki udzielania boni�kat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży
komunalnych lokali mieszkalnych -druk nr 7
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109622, czas zakończenia: 2021-11-25 10:59:06
suma kontrolna: 7417e31be8718a9c757a72d04462ac98



3/

4/

W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR 389/XLI/2021 RADY MIASTA CIECHANÓW Z DNIA 26 SIERPNIA 2021
ROKU O WYRAŻENIU ZGODY NA ZAMIANĘ NIERUCHOMOŚCI- DRUK NR 8

w sprawie zmiany uchwały Nr 389/XLI/2021 Rady Miasta Ciechanów z dnia 26 sierpnia 2021 roku
o wyrażeniu zgody na zamianę nieruchomości- druk nr 8
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109623, czas zakończenia: 2021-11-25 10:59:50
suma kontrolna: 702b2f28a5bd68a745fb0a947d98a2b9

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA OKRES POWYŻEJ 3
LAT Z DOTYCHCZASOWYM DZIERŻAWCĄ ORAZ WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU
PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY DZIERŻAWY -DRUK NR 9

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat z
dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umowy dzierżawy -druk nr 9
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109624, czas zakończenia: 2021-11-25 11:00:28
suma kontrolna: ba300b47b3669499467af424cefe8c18



5/

6/

W SPRAWIE PRZEDŁUŻENIA REALIZACJI PROGRAMU POLITYKI ZDROWOTNEJ PN. „PROGRAM
PROFILAKTYKI ZAKAŻEŃ WIRUSEM BRODAWCZAKA LUDZKIEGO HPV W GMINIE MIEJSKIEJ CIECHANÓW
NA LATA 2018-2021”- DRUK NR 10

w sprawie przedłużenia realizacji programu polityki zdrowotnej pn. „Program pro�laktyki zakażeń
wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Miejskiej Ciechanów na lata 2018-2021”- druk nr
10
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109625, czas zakończenia: 2021-11-25 11:01:08
suma kontrolna: e3cb090fec538754d53755a90ced1697

W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY MIEJSKIEJ CIECHANÓW NA 2022 ROK Z
ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ PODMIOTAMI OKREŚLONYMI W ART. 3 UST 3 USTAWY Z DNIA
24 KWIETNIA 2003 R. O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO I O WOLONTARIACIE- DRUK NR 11

w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Miejskiej Ciechanów na 2022 rok z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie- druk nr 11
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109626, czas zakończenia: 2021-11-25 11:01:55
suma kontrolna: 5d4b9d71dd77d536dcccfe2efbe40a0c



7/

8/

W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR 529/XXXVIII/2017 RADY MIASTA CIECHANÓW W SPRAWIE
OKREŚLENIA SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW I TRYBU PRZYZNAWANIA STYPENDIÓW ARTYSTYCZNYCH
DLA UCZNIÓW ORAZ OKREŚLENIA ICH WYSOKOŚCI -DRUK NR 12X

w sprawie zmiany uchwały nr 529/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów w sprawie określenia
szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych dla uczniów oraz
określenia ich wysokości -druk nr 12X
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109627, czas zakończenia: 2021-11-25 11:02:46
suma kontrolna: 1f31e7342bc79990a259c4451bf6eee7

W SPRAWIE NADANIA NAZWY PARKOWI NA TERENIE MIASTA CIECHANÓW -DRUK NR 13

w sprawie nadania nazwy parkowi na terenie miasta Ciechanów -druk nr 13
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109628, czas zakończenia: 2021-11-25 11:03:25
suma kontrolna: 11f962067c3fef8532e90c2329ee3ee0



9/

10/

W SPRAWIE ZMIANY STATUTU MIEJSKIEGO OŚRODKA POMOCY SPOŁECZNEJ W CIECHANOWIE -DRUK NR
14

w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowie -druk nr 14
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109629, czas zakończenia: 2021-11-25 11:03:56
suma kontrolna: 376837b7d9b0ab8dbc1750bf8f55e0dd

W SPRAWIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO „ZAGUMIENNA –
POWSTAŃCÓW WIELKOPOLSKICH” W CIECHANOWIE -DRUK NR 15

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zagumienna – Powstańców
Wielkopolskich” w Ciechanowie -druk nr 15
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109630, czas zakończenia: 2021-11-25 11:04:30
suma kontrolna: c3bad1fd2c59a1731718aef6035a378a



11/

12/

W SPRAWIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO „ANDERSA” W
CIECHANOWIE -DRUK NR 16

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Andersa” w Ciechanowie -druk
nr 16
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109631, czas zakończenia: 2021-11-25 11:05:03
suma kontrolna: 9200fb6a1734b3e6df2bd8be8cce53df

W SPRAWIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO „PŁOCKA” W CIECHANOWIE
-DRUK NR 17

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „PŁOCKA” w Ciechanowie -druk
nr 17
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109632, czas zakończenia: 2021-11-25 11:05:35
suma kontrolna: df240b0bbc0f2264ac4bc398036e3a63



13/

14/

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO „SOŃSKA – KRUCZA” -DRUK NR 18

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
„Sońska – Krucza” -druk nr 18
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109633, czas zakończenia: 2021-11-25 11:06:08
suma kontrolna: bcbc500284ebfcd9dd51b14c897fbe39

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO DLA DZIAŁKI NR EWIDENCYJNY 789/1 Z OBRĘBU 10-ŚRÓDMIEŚCIE -DRUK NR 19

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla działki nr ewidencyjny 789/1 z obrębu 10-Śródmieście -druk nr 19
Wyniki głosowania: ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (6), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna
Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Michał
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Monika
Smosarska, Robert Kuciński
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109635, czas zakończenia: 2021-11-25 11:06:50
suma kontrolna: 0f3690132c9b8cb8c179efcd90659afe



15/

16/

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO „GOSTKOWSKA – PRYMASA TYSIĄCLECIA”-DRUK NR 20

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
„Gostkowska – Prymasa Tysiąclecia”-druk nr 20
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109636, czas zakończenia: 2021-11-25 11:07:30
suma kontrolna: 0ba9a753a483e944676fd0a54df317d4

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO „MŁAWSKA II”-DRUK NR 21

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
„Mławska II”-druk nr 21
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109637, czas zakończenia: 2021-11-25 11:08:06
suma kontrolna: 63363450ea86cf9dc2f07731891c6668



17/

18/

W SPRAWIE ROZPATRZENIA SKARGI NA DZIAŁANIA DYREKTORA MIEJSKIEGO PRZEDSZKOLA NR 5 W
CIECHANOWIE- DRUK NR 22

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola nr 5 w Ciechanowie-
druk nr 22
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109638, czas zakończenia: 2021-11-25 11:09:44
suma kontrolna: 6114e0ae86dd1d45c20b35e59870565e

W SPRAWIE USTALENIA ZASAD WYPŁATY I WYSOKOŚCI DIET RADNYCH RADY MIASTA CIECHANÓW -
DRUK NR 23

w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet radnych Rady Miasta Ciechanów - druk nr 23
Wyniki głosowania: ZA (13), PRZECIW (7), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr
Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Jerzy Racki, Marek Rutkowski,
Monika Smosarska, Robert Kuciński
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Marcin Żebrowski
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109639, czas zakończenia: 2021-11-25 11:15:13
suma kontrolna: a5578ca6afd839f7b061a7b3db8b4b74



19/

20/

9.

10.

11.

12.

W SPRAWIE USTALENIA ZASAD WYPŁATY I WYSOKOŚCI DIET DLA PRZEWODNICZĄCYCH ZARZĄDÓW
OSIEDLI NA TERENIE MIASTA CIECHANÓW - DRUK NR 24

w sprawie ustalenia zasad wypłaty i wysokości diet dla Przewodniczących Zarządów Osiedli na
terenie miasta Ciechanów - druk nr 24
Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-
Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, Magdalena
Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński,
Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski,
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW:
WSTRZYMUJĘ SIĘ:
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109640, czas zakończenia: 2021-11-25 11:15:56
suma kontrolna: c3531e706799e818a0888afa801315f8

W SPRAWIE USTALENIA WYNAGRODZENIA PREZYDENTA MIASTA CIECHANÓW - DRUK NR 25

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ciechanów - druk nr 25
Wyniki głosowania: ZA (13), PRZECIW (6), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
Lista imienna
ZA: Anna Smolińska, Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Piotr
Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski
PRZECIW: Agnieszka Kuźma, Jerzy Racki, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Monika
Smosarska, Robert Kuciński
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski
BRAK GŁOSU:
NIEOBECNY:

ID głosowania: 109641, czas zakończenia: 2021-11-25 11:16:35
suma kontrolna: 6c6d5d9c0d49e7e6e0ce1699f2cee723

INTERPELACJE (FORMA PISEMNA).

WNIOSKI ZARZĄDÓW OSIEDLI.

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO DOTYCZĄCA KORESPONDENCJI JAKA WPŁYNĘŁA DO RADY MIASTA
W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM.

ZAMKNIĘCIE OBRAD SESJI.
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